
Styremøte 12.06.2024 
Agenda 

1. Orientering fra leder. 

2. Orientering fra kasserer 

3. Orientering fra utvalgsledere  

4. Våsjødagen 

5. Ekstra mannskap på riflekveldene i august. 

6. Mannskap på sau/hund dressur. 

7. Erfaringer etter dugnaden. 

8. Eventuelt. 

 

10/24 Orientering fra leder 

Oppland JFF støtter med inntil kr 5000 for tiltak med barn/ungdom, som er innvilget i sammenheng 

med Våsjødagen. Det vil bli benyttet i forbindelse med utstyr, premiering o.l. 

I tillegg er det innvilget kr 5000 til hørselvern for barn som ligger på riflebanen. 

 

11/24 Orientering fra kasserer  

Noe underskudd hittil i 2024, skyldes primært påkostninger på hus/baneanlegget. (se 

økonomirapport fra kasserer) 

 

12/24 Orientering fra utvalgsledere  

Svært vellykket vårdugnad med over 40 fremmøtte.  

 

13/24 Våsjødagen 

Avholdes 16.06.2024. 

 

14/24 Ekstra mannskap på riflekveldene i august 

Leder i bane- og skyteutvalget setter opp en ekstra vakt gjennom august blant utvalgets medlemmer, 

samt styret ved behov. Tiltaket gjøres for å øke sikkerhet og orden på banen i den perioden med 

mest aktivitet. 

 

15/24 Mannskap på sau/hund dressur  



Setter opp skrive-vakter på aversjons kveldene for å bistå aversjonsinstruktørene.  Det er primært 

styret som settes opp på disse vaktene.  

 

16/24 Erfaringer etter dugnaden 

Fordelaktig å sette opp en konkret liste over oppgaver og gjøremål til neste år. 

Ellers godt fornøyd med oppmøte og gjennomføringen.  

  

17/24 Eventuelt 

Det er lagt frem forslag om å etablere en liten «lekeplass» for barn oppe på parkeringa ved 

gapahuken. Dette er tenkt gjort i forhold til sikkerhet og ro på standplass, samt at det kan gjøre det 

mer attraktivt for småbarnsforeldre å møte på skytekveldene. Det er ikke snakk om noen stor 

anordning, men enkle apparater/leker i et inngjerdet område.  

Ref. styremøtereferat 11.04.2024, sak 9/24 tema sporting- bane. Etter å ha undersøkt viser det seg at 

det skal kunne leies inn det vi selv mangler av kastere, system og utstyr. Vi tenker man kan leie først 

for å kartlegge interessen, deretter ta en beslutning på om det vil være hensiktsmessig å kjøpe inn 

utstyr og etablere permanent bane.  

 

 

 

 

 

 

 


